
Goedenavond dames en heren, 

Wat een bijzondere gelegenheid om vandaag samen te komen en het 
90-jarig bestaan van onze Goudse Scheidsrechtersvereniging te 
vieren.  

Ik heet jullie dan ook allemaal van harte welkom op deze speciale 
Nieuwjaars- CQ jubileum receptie want ja vandaag precies 90 jaar 
geleden is onze vereniging opgericht. Een speciaal welkom voor onze 
ereleden en leden van verdienste, Ben van Maaren, en de 
vertegenwoordigers van de COVS. Een warm welkom wilde ik ook 
wensen aan de burgemeester van Gouda, de heer Pieter Verhoeve, 
maar die arriveert wat later, heb ik begrepen.  Verder natuurlijk niet 
te vergeten onze jubilarissen met hun familie. 

Ik wens jullie namens het bestuur dan ook allemaal een mooi en 
bovenal gezond 2025.  

Het is een moment om stil te staan bij de indrukwekkende 
geschiedenis die we samen hebben opgebouwd, maar vooral ook om 
aandacht te geven aan de rol die wij als voetbalscheidsrechters 
spelen in de sportwereld van vandaag. 

 
Als scheidsrechters hebben we allemaal de verantwoordelijkheid om 
het spel eerlijk, respectvol en op een professionele manier te leiden. 
Dit is een taak die gepaard gaat met enorme druk. Het is geen 
geheim dat scheidsrechters vaak het mikpunt zijn van kritiek, of het 
nu gaat om supporters, trainers, spelers en/of de media. We staan in 
de schijnwerpers, vaak op momenten dat de emoties hoog oplopen, 
en elke beslissing die we nemen wordt nauwkeurig beoordeeld.  
De druk die we ervaren, is groot. We moeten snel denken, onder 
enorme stress en zonder de luxe van herhalingen of om terug te 
kunnen komen op een beslissing. Het is vaak een eenzame positie, 
maar we dragen het met trots, omdat we weten dat we de 
scheidsrechters zijn die het spel eerlijk houden, ook als het moeilijk 
is.  



Deze druk is echter niet iets wat we alleen moeten dragen. We doen 
het samen, als gemeenschap van scheidsrechters. In 90 jaar tijd 
hebben we geleerd van elkaar, elkaar gesteund en geadviseerd. We 
hebben samen de hoogte- en dieptepunten van het vak gedeeld, en 
dat heeft ons sterker gemaakt. Onze vereniging biedt ons de kracht 
en de ondersteuning om de uitdagingen aan te gaan, en om de 
komende jaren, met dezelfde passie en vastberadenheid, verder te 
groeien.  
Vandaag willen we niet alleen de successen vieren, maar ook 
stilstaan bij de uitdagingen die we als scheidsrechters aangaan. We 
erkennen de druk die op onze schouders rust, maar we omarmen 
deze, omdat we weten dat we van onschatbare waarde zijn voor het 
spel. We zijn de eerlijke en onpartijdige lijn in het veld, het 
fundament waarop het vertrouwen in de sport kan rusten.  
Laten we niet vergeten dat het werk van een scheidsrechter veel 
verder gaat dan het fluiten van een wedstrijd. Het gaat om het 
bevorderen van respect, het handhaven van de regels en het creëren 
van een veilige en sportieve omgeving voor spelers, coaches en 
supporters. Dit is een waardevolle en belangrijke taak, die we samen 
met trots vervullen.  

Ik wil jullie allemaal bedanken voor jullie onmisbare bijdrage aan het 
succes van deze vereniging. Samen staan we sterk. Laten we van deze 
avond genieten, niet alleen als een viering van het verleden, maar 
ook als een moment om onze verantwoordelijkheid en de druk die 
we ervaren, te omarmen en als een vereniging van scheidsrechters 
verder te groeien.  
Op naar de 100 jaar, waarin we samen blijven streven naar een eerlijk 
en sportief voetbalspel voor iedereen.  
 

 

 

 

 



Ik ben trots op wat ik de afgelopen periode heb mogen ervaren, de 
kerst-Inn met 8 geweldige zangers, de finale van de dartscompetitie, 
de oliebollentraining en de aftrap van het jubileumjaar met de 
training onder leiding van Hilco den Boer. Activiteiten die natuurlijk 
altijd beter bezocht kunnen worden, maar waaruit blijkt dat de 
vereniging nog leeft en dat we de honderd jaar best kunnen 
aantikken 

Ook ben ik verheugd over het feit dat wij deel mogen uitmaken van 
een landelijke organisatie, die na enkele turbulente jaren weer is 
voorzien van een voltallig bestuur en waar het vizier weer is gericht 
op de toekomst. Er zijn natuurlijk vele uitdagingen voor ons 
scheidsrechters en rapporteur/begeleiders, die we tezamen met de 
KNVB op moeten lossen. Dan denk ik aan het teruglopend aantal 
scheidsrechters en wat hieraan te doen. 

Dan denk ik aan de toenemende agressie zowel op het veld als langs 
de lijn.  

Tot slot nog een quote van een oud-voorzitter van RVVH: 

Iedereen die over scheidsrechters moppert, zou zich moeten 
realiseren dat je zonder scheidsrechter niet voetbalt. Net als 
voetballers beoefenen ook zij een hobby. Natuurlijk maken ze ook 
fouten maar dat zijn er altijd minder dan de spelers in het veld. 

Voor nu even genoeg gepraat. Neem even een drankje, dan gaan we 
daarna verder met ons programma, namelijk de jubilarissen.  
 


